ROZHODNUTÍ  DISCIPLINÁRNÍ  KOMISE č. 02/2013

ve věci udělení červené karty hráči SK LIAPOR WITTE Karlovy Vary „B“ V. Kubínovi st. 

v utkání II. ligy mužů dne 8.6.2013 mezi družstvy SK LIAPOR WITTE Karlovy Vary „B“ 

a TJ Jiskra Aš.

1. OBECNÝ  POPIS:

- dne 8.6.2013 obdržel hráč domácích V. Kubín st. červenou kartu od rozhodčího p. J. Vanyi za vyražení ŽK z ruky rozhodčího při napomínání za zakopnutí míče.

2. PROVEDENÁ ŠETŘENÍ A ZJIŠTĚNÍ:

2.1. Dokumenty použité při rozhodování

- zápis o utkání

- písemná výpověď I. rozhodčího J. Vanyi

- písemná výpověď II. rozhodčího J. Smutného

- písemné sdělení vedoucího družstva F. Veselého

- písemná výpověď hráče V. Kubína st.

- Pravidla ČNS, Disciplinární řád ČNS

2.2. Diskuse v rámci jednání

Ze zápisu z utkání je zřejmé, že ČK byla hráči V. Kubínovi st. udělena v I. setu druhého zápasu (2D-1D). První rozhodčí J. Vanya ve svém písemném sdělení uvádí, že to bylo za zakopnutí míče po nesouhlasu s verdiktem sudích. Za toto ho napomenul ŽK, kterou mu hráč vyrazil z ruky (rozhodčího se při tom nedotknul), takže následovala ČK. Tu již hráč nekomentoval.

Druhý rozhodčí J. Smutný popsal, že tomu předcházel verdikt o těsném autu v neprospěch domácích. Hráč Kubín st. pak vztekle nakopl míč mezi sudími do výšky, za což dostal oprávněně ŽK. Uvedl rovněž, že se domácí za jednání hráče omluvili a utkání pokračovalo celkem v klidu. 

Vedoucí družstva F. Veselý zaslal sdělení, že se k tomu nebude vyjadřovat a přidal k tomu odkaz na novinový článek k tomuto utkání, kde počínání V. Kubína st. ostře zkritizoval. Trest byl udělen oprávněně hráčovo jednání označil za nezodpovědné vůči týmu.

Hráč V. Kubín st. uvedl, že napomenutí ŽK považoval za neoprávněné, neboť míč nezakopl, ale jen vysokým obloukem poslal na druhou stranu sítě. Své následné jednání označil za totální zkrat.

3. ROZHODNUTÍ:

DK na základě zjištěného stavu, výpovědí a platných interních dokumentů rozhodla takto:

Hráč družstva SK LIAPOR WITTE Karlovy Vary „B“ Vlastimil Kubín st. se trestá zastavením závodní činnosti na  d v a n á c t  m ě s í c ů  nepodmíněně v soutěžích řízených ČNS.

Účinnost trestu začíná dnem 15.6.2013. 

V Rozhodnutí o trestu použila DK ČNS ustanovení Disciplinárního řádu čl. 8.2.6 písm. a).

4. ZDŮVODNĚNÍ:

Členové DK se shodli na tom, že k udělení trestu došlo popsaným způsobem a provinění bylo prokázáno.

5. ÚČASTNÍCI  ŘÍZENÍ:

- hráč Vlastimil Kubín st.

- ved. družstva SK Liapor K. Vary „B“ František Veselý

- I. rozhodčí Julius Vanya

- II. rozhodčí Jaroslav Smutný

Rozhodnutí se dává na vědomí i sekretáři ČNS.

6. ORGÁN, KTERÝ O VÝROCÍCH ROZHODOVAL A DATUM:

Dne 14.6.2013 rozhodla mimo jednání DK ČNS ve složení D.Čukan, I. Králík, A. Stehlík hlasováním v poměru 3 : 0.

7. POUČENÍ O ODVOLÁNÍ:

V souladu s ustanovením Stanov ČNS čl. 4.5.7. o) je možné se proti tomuto Rozhodnutí odvolat do 15 dnů ode dne jeho doručení. 

Odvolání musí být písemné a doručuje se odvolacímu orgánu doložené vkladem (poplatek za projednání odvolání) dle ustanovení Disciplinárního řádu ČNS, kapitola 6.

Doručuje se též orgánu, který rozhodl v 1. stupni (tj. DK ČNS). 

Výše poplatku je dána Hospodářskou směrnicí ČNS.

Toto Rozhodnutí je zároveň Zápisem z jednání.

V Heřmanově Městci dne 14.6.2013                                          
Ing. Dušan Čukan

                                                                                         předseda Disciplinární komise ČNS 

v.r.
